



**МЕЖГОСУДАРСТВЕННЫЙ АВИАЦИОННЫЙ КОМИТЕТ
КОМИССИЯ ПО СЕРТИФИКАЦИИ АЭРОДРОМОВ И ОБОРУДОВАНИЯ**

**СИСТЕМА СЕРТИФИКАЦИИ
АВИАЦИОННОЙ ТЕХНИКИ И ОБЪЕКТОВ ГРАЖДАНСКОЙ АВИАЦИИ
(АТ и ОГА)**

**С Е Р Т И Ф И К А Т
№ 060 А-М**

Аэродром **МАГАДАН (Сокол) (УХММ)**
Местонахождение аэродрома **РОССИЯ
685918, г. Магадан, п. Сокол**
Владелец аэродрома **ФГУП «АДМИНИСТРАЦИЯ ГРАЖДАНСКИХ
АЭРОПОРТОВ (АЭРОДРОМОВ)»**
Владелец сертификата **ОТКРЫТОЕ АКЦИОНЕРНОЕ ОБЩЕСТВО
«АЭРОПОРТ МАГАДАН»**
Срок действия сертификата **до 20 июня 2020 года**

НАСТОЯЩИЙ СЕРТИФИКАТ УДОСТОВЕРЯЕТ

**Аэродром Магадан (Сокол) соответствует сертификационным
требованиям Авиационных правил (АП-139).**

ВПП 10/28:

- с МК_{пос}-104° оборудована средствами (ОВИ-I, ИЛС-I), предназначенными для точного захода на посадку I категории до ВПР 60 м при RVR не менее 550 м;
- с МК_{пос}-284° оборудована средствами для захода на посадку по приборам только в светлое время суток.

Аэродром пригоден для международных полетов.

Ограничения по эксплуатации аэродрома содержатся в приложении, являющемся неотъемлемой частью Сертификата.



Председатель Комиссии

А.В. Абрамчев

16.07.2015

МЕЖГОСУДАРСТВЕННЫЙ АВИАЦИОННЫЙ КОМИТЕТ
КОМИССИЯ ПО СЕРТИФИКАЦИИ АЭРОДРОМОВ И ОБОРУДОВАНИЯ

Приложение
к Сертификату № 060 А-М

ОГРАНИЧЕНИЯ ПО ЭКСПЛУАТАЦИИ АЭРОДРОМА МАГАДАН (Сокол)

Обязательные для выполнения ограничения содержатся в Аэронавигационном паспорте аэродрома Магадан (Сокол), Оперативном плане по тушению пожаров на воздушных судах в ОАО «Аэропорт Магадан» и Заключениях об обеспечении эквивалентного уровня безопасности полетов на аэродроме в части:

- геометрических размеров элементов аэродрома, утвержденном Руководителем Северо-Восточного МТУ ВТ ФАВТ 01.07.2015 года;
- визуальных средств (аэродромные огни и знаки), утвержденном Руководителем Северо-Восточного МТУ ВТ ФАВТ 01.07.2015 года;
- метеорологического оборудования, утвержденном Руководителем Северо-Восточного МТУ ВТ ФАВТ 14.05.2015 года;
- аварийно-спасательных средств, утвержденном Руководителем Северо-Восточного МТУ ВТ Росавиации 06.02.2015 года.



Председатель Комиссии

А.В. Абрамчев

16.07.2015



INTERSTATE AVIATION COMMITTEE
COMMISSION FOR AERODROME AND EQUIPMENT CERTIFICATION

**CERTIFICATION SYSTEM FOR
CIVIL AERONAUTICAL PRODUCTS AND OBJECTS**

CERTIFICATE
№ 060 A-M

Aerodrome **MAGADAN (Sokol) (UHMM)**

Aerodrome location **RUSSIA**
685918, Magadan, Poselok Sokol

Aerodrome Owner **FEDERAL STATE UNITARY ENTERPRISE**
«ADMINISTRATION OF THE CIVIL AIRPORT»

Certificate Holder **OPEN JOIN STOCK COMPANY**
«AIRPORT MAGADAN»

Certificate Validity **until 20 June 2020**

THIS CERTIFICATE ATTESTS

The Magadan (Sokol) Aerodrome complies with the certification requirements of Aviation regulations (AP-139).

- **RWY 10 is equipped with means (PALS CAT-I, ILS CAT-I) intended for Category I precision approach to Decision Height of 60 m at RVR not less than 550 m;**
- **RWY 28 is equipped with means for instrument approach at daytime only.**

The aerodrome may serve international flights.

Operating limitations on the aerodrome are contained in the Appendix forming an integral part of this Certificate



Chairman of the Commission

A. Abramchev

16.07.2015

INTERSTATE AVIATION COMMITTEE
COMMISSION FOR AERODROME AND EQUIPMENT CERTIFICATION

Appendix to Certificate № 060 A-M

LIMITATIONS TO MAGADAN (Sokol) AERODROME OPERATION

Mandatory operation limitations are contained in the Aerodrome Air Navigation Passport on the Magadan (Sokol), the Airport emergency plan (fire fighting plan) of JSC «Airport Magadan» and Conclusions on ensuring the equivalent level of safety on the aerodrome, concerning:

- **aerodrome elements geometric dimensions, approved by the Head of the North-Eastern interregional territorial Department of air transport of the Federal air transport Agency 01.07.2015;**
- **visual aids (aerodrome lights and signs), approved by the Head of the North-Eastern interregional territorial Department of air transport of the Federal air transport Agency 01.07.2015;**
- **meteorological equipment, approved by the Head of the North-Eastern interregional territorial Department of air transport of the Federal air transport Agency 14.05.2015;**
- **emergency and rescue means approved, by the Head of the North-Eastern interregional territorial Department of air transport of the Federal air transport Agency 06.02.2015.**



Chairman of the Commission

A. Abramchev

16.07.2015